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Abstract (en)
A box intended for containing photographic products such as photographic films, negatives or proofs on paper, comprising a reception part (2)
having an open face adapted in order to be closed by a plane cover (3), characterised in that the inner wall of the reception part delimits a single
housing (13) in which at least two photographic products (10, 11, 12) of different formats are capable of being positioned stably, and in that the
single housing is such that a single product (10, 11, 12) can be inserted simultaneously. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une boîte destinée à contenir des produits photographiques tels que des pellicules photographiques, des négatifs ou des
épreuves sur papier, comportant une partie de réception (2) ayant une face ouverte adaptée pour être fermée par un couvercle plan (3) caractérisée
en ce que la paroi intérieure de la partie de réception délimite un logement unique (13) dans lequel au moins deux produits photographiques (10,
11, 12) de formats différents sont susceptibles d'être positionnés de manière stable et en ce que le logement unique est tel qu'un seul produit (10?
11, 12) peut être introduit simultanément.
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